
Čo nové sa stalo v Sklenom cez týždeň 

15. Týždeň 

Pondelok 8.4. : 

V pondelok nám začal pracovný týždeň krásnym počasím a to sa dalo 

využiť aj na práce v exteriéri. Na pláne bolo posekať popílené stromy 

pri garáži pomocou štiepačky, ukladať ich do vlečky a keď bude 

všetko hotové odviezť ich na kúrenie do škôlky. Ženskú časť som 

poslal vyčistiť priestor červeného ihriska a trávnatý priestor pred 

kostolom od konárov a vecí, ktoré tam nemajú čo robiť, tak aby sa 

mohla začať sezóna kosenia bez poškodenia techniky. 

Hneď ráno som mal stretnutie s pracovníkom firmy, ktorá ponúka 

predaj techniky do zberných dvorov a prešli sme si detailne všetky 

možnosti techniky. Získal som veľké množstvo informácii a zistil 

rozdiely priamo od človeka so skúsenosťami. Pri vonkajšej obhliadke 

našej existujúcej techniky a doplnkov sa zúčastnil aj zamestnanec 

obce pán Ján Černega, ktorý bude robiť s potenciálne získanou 

technikou. Toto stretnutie bolo z môjho pohľadu veľmi prospešné 

a získal som na ňom veľmi veľa nových informácii a spolu s Jánom 

Černegom nám vyvrátil mnohé mýty o „správnej“ technike. 

Nakoľko sa v piatok minulý týždeň nemohla s dôvodu návštevy školy 

osobne zúčastniť pani Bc. Zuzana Zimmermanová, odniesol som jej 

ďakovný list spolu s kvietkom do škôlky. Pani učiteľka bola veľmi 

potešená a vďačná, že si jej prácu vážim a rovnako aj drvivá väčšina 

rodičov. Viac o škôlke napíšem na konci celého článku. 

Predsedníčka Miestnej volebnej komisie pani Erika Lahutová mi bola 

odovzdať všetky dokumenty po druhom kole prezidentských volieb. 

Rovno ma upozornila na problém, ktorý je s mostíkom pri masovom 

hrobe. Nakoľko je lepšie raz vidieť ako stokrát počuť, vyrazili sme na 

miesto aj s pani Lahutovou. Zistili sme, že tam nejakým záhadným 

spôsobom chýba jedna časť betónovej rúry a vrch sa prepadáva.  



Zamestnankyne obecného úradu spracovali žiadosť o dotáciu od 

predsedníčky ŽSK a poslal som ju elektronicky. Poobede som mal aj 

stretnutie s pánom Agricolom z Poľovného združenia Zverín- Dubové. 

Preberali sme informácie, ktoré sa šírili v združení a to že sa ma pýtal 

či chceme predať pozemok. Ubezpečil som ho, že ja chcem mať dobré 

vzťahy s každým, vrátane  poľovníkov a pozemok pod stavbou garáže 

sa nechystáme predať. Zároveň sme sa dohodli, že si dajú žiadosť na 

prenájom pozemku, aby mali všetko v poriadku.  

Utorok 9.4. : 

Utorok začal pekným počasím a pokračovalo sa štiepaním dreva do 

škôlky a ženy upratali kompletne miestnosť, kde boli voľby a upratal 

sa priestor pred obecným úradom. Podarilo sa odstrániť konáre pri 

pánovi Rajčanovi a odviezť popílene stromy pri kaplnke za čo 

ďakujeme pánovi Jánovi Hatalovi, ktorý nám svojím strojom preniesol 

konáre a spílené lipy za spolupráce s obecným zamestnancom. 

Ráno po administratíve som mal stretnutie s pani Veronikou 

Strakovou, ktorá sa bola opýtať na stav svojej žiadosti ohľadom cesty 

ku jej domu. Informoval som ju, že obec na to nemala 

narozpočtované prostriedky nakoľko jej žiadosť prišla po termíne, 

keď  mohla byť zakomponovaná do rozpočtu. Druhý fakt je, že 

pozemok na ktorom je cesta, nie je na katastri napísaný ako cesta. 

Cesta je dlhá 40 metrov a keď bude zasadnutie komisie, problém sa 

z praktického hľadiska riešenia preberie na mieste a z hľadiska 

rozpočtu na zasadnutí obecného zastupiteľstva.  

Od desiatej hodiny som mal tri stretnutia ohľadom stavebného 

úradu. Prvé bolo sťažnosť susedy na stavebné úpravy domu 

a nesúhlas s ich vyhotovením. Druhé bolo stavebné konanie domu, 

ktorý prejde kompletnou rekonštrukciou. Tretie bolo kolaudačné 

konanie, ktoré dopadlo dobre a bez žiadnych nedostatkov.  

 

 



 

Streda 10.4. a štvrtok 11.4. : 

V stredu  a vo štvrtok som si zobral dovolenku, lebo som potreboval 

spraviť práce okolo domu, ale aj tak som musel riešiť situáciu okolo 

obce.  

Pracovníci obce skončili so štiepaním dreva a odviezli ho do školy. 

Okrem telefonických rozhovorov som mal spolu s riaditeľkou MŠ 

v Žiline dohodnuté stretnutie ohľadom podpísania protokolu 

ohľadom sťažnosti od nemenovanej nespokojnej matky dieťaťa, ktoré 

navštevuje našu MŠ. Celé stretnutie dopadlo v rámci podnetu dobre, 

nakoľko po dôkladnom vyšetrení situácie priamo v MŠ Sklené sa 

nezistilo žiadne porušenie predpisov, na ktoré poukazoval 

nespokojný rodič.  

Celá situácia ma veľmi mrzí a sám seba sa pýtam: nebol zneužitý 

štátny orgán na vec osobnej pomsty vo veci nespokojného rodiča ?.  

Všetky informácie boli poskytnuté a plná pomoc, ale keď niekto 

nechce počúvať, tak na neho môžete rozprávať ako len chcete,  aj tak 

nepochopí.  

Vo svetle tohto stretnutia treba ešte dodať, že sťažnosť môže podať 

samozrejme hocikto a má na to zákonný nárok ale mohla by mať 

aspoň nejaké opodstatnenie a veď koniec koncov, keď prídete na 

oficiálnu stránku Štátnej školskej inšpekcie nájdete tam veľavravný 

slogan „ Kritický priateľ škôl a školských zariadení“.  Konečný výsledok 

kontroly je, že máme zbytočne nadčasové hodiny v škôlke, z dôvodu 

prítomnosti pri kontrole a prevzatí zápisnice a v zápise potvrdené to, 

čo sa nespokojným rodičom vysvetľovalo ústne aj písomne. Jediné 

pozitívum kontroly je, že máme potvrdené štátnym orgánom, že 

procesy, ktoré sú nastavené v našom školskom zariadení sú správne 

a v súlade so zákonom.  

 



Piatok 12.4: 

V piatok som poslal opraviť nešťastnú dieru na mostíku pri masovom 

hrobe, kde sme doplnili veľkú plastovú rúru. Doplnili sme na cintoríne 

ku veľkému kontajneru aj kontajner na sklo. Objednáme aj veľký 

kompostér, do ktorého budeme môcť dávať živé kvety a bude sa tam 

dávať aj pokosená tráva z cintorína. Ďalšie budú aj pri kontajnery na 

sklo na červenom ihrisku. Na cintoríne sa urobili terénne úpravy po 

krtincoch, aby sa dobre kosil trávnik a poupratoval sa celý areál 

cintorína. 

Hneď ráno som mal dohodnuté stretnutie s pánom z Púchova, ktorý 

ponúka spoluprácu pri tvorbe knihy „Poznávací atlas“. Prebrali sme 

možnosti spolupráce a dohodli sme sa, že to preberiem s poslancami 

na obecnom zastupiteľstve a tam sa dohodneme, či a koľko kníh si 

objednáme a koľko strán tam bude mať obec Sklené. Mal som aj 

telefonicky rozhovor od zamestnankyne Slovenskej energetickej 

a inovačnej agentúry, že bude potrebné doplniť niektoré doklady, čo 

nebude samozrejme problém a potom už len počkať kedy nám 

schvália projekt na obnovu budovy školy z peňazí mimo rozpočtu 

obce. Volal mi aj predseda futbalového klubu a poprosil ma, či by 

nebolo možné pobrániť trávnik futbalového ihriska, ktoré sa malo 

robiť v sobotu pred zápasom ale pre nepriaznivé počasie sa odložilo. 

Tu by som chcel poďakovať pánovi Jaroslavovi Nepelovi za to, že nám 

so svojou vlastnou technikou pobránil ihrisko a my sme mu za to 

aspoň natankovali minutý benzín. Doobeda som mal aj dve stretnutia 

s chatármi z našej obce ohľadom potoka a vývozu komunálneho 

odpadu.  

 

Na záver by som chcel dodať: 

V pondelok 8.4. som zverejnil prvý článok ohľadom našej obce, aby sa 

občania, ktorí o to majú záujem boli informovaní a nevznikali nejaké 

dezinpretácie. Bolo to aj súčasťou môjho predvolebného programu, 



kde som bol za maximálnu transparentnosť. Nakoľko nie každý 

vrátane mňa nemá facebook, tak mi prišlo ako dobrý nápad dať to na 

stránku obce. Ako vzor, alebo veľká motivácia mi cez inú tému udrela 

do očí stránka obce Trnavá hora. Telefonicky som kontaktoval 

starostu tejto obce a nadšene som počúval jeho skúsenosti 

s projektom ako informuje občanov a ako to rokmi vylepšoval. 

Pozitívni ohlas som dostal aj zo strany starostu pána Kraveca, ktorý 

bol veľmi rád, že som sa inšpiroval jeho informovania občanov 

a pozval ma aj na osobné stretnutie, kde mi pomôže skúsenosťami 

nielen s týmto projektom. Pre doplnok je potrebné dodať aj to že pán 

starosta obce Trnavá hora je bývalý riaditeľ Železničnej spoločnosti 

Slovenskoa.s. a je aj predseda mikroregiónu Kremnicko a jeho 

skúsenosti budú pre mňa a následne pre obec veľmi prospešné.  

Bol som aj upozornený na to, že nie každý pochopí to čo píšem a nie 

každý číta celý text respektíve, si z neho vyberie čo chce. Ako príklad 

by som povedal, že keď som dával na FB a stránku obce stanovisko 

ohľadom parkoviska v časti parku a výrub stromov, že sa situácia 

vysvetlí a upokojí. Opak bol pravdou a aj keď som napísal že bola 

žiadosť len na časť a už vôbec nie na celé parkovisko a niekto napriek 

tomu šíri  opak tak iba vedome klame a zbytočne vyvoláva nenávisť.  

Ohľadom navrhovaného parkoviska som už písal a platí to, že sa 

o tom budeme baviť na verejnom zasadnutí obecného zastupiteľstva, 

kde sa bude môcť vyjadriť každý.  

Veľa sa rozprávalo o spílených stromov v obci, na ktoré bolo vydané 

príslušné povolenie a za každým spílením stromom si stojím. Moje 

správne rozhodnutie sa potvrdilo ako som už spomínal na strome pri 

pánovi Raškovi. V každom prípade sa bude na jeseň pokračovať 

s pílením stromov ktoré sú pre spoločnosť nebezpečné a to tak, že sú 

v blízkosti vedenia elektrického prúdu, znižujú viditelnosť na ceste 

resp. na križovatkách alebo sú suché. Všetko bude samozrejme 

riešené zákonnou cestou a pri stromoch ako boli napríklad lipy pri 

kaplnke bude prizvaný odborník z národného parku veľká fatra.  



Všetkým, ktorí to dočitalí až sem by som chcel povedať, že tieto 

informačné správy sem dávam na to aby sa každý kto má záujem 

dozvedel o tom čo sa dialo v obci Sklené za ostatný týždeň. Zbytočné 

sú komentáre na FB a ešte k tomu aj pod tematicky nesúvisiacim 

príspevkom lebo príspevok na FB je na oboznámenie občanov 

o aktualite a nie o vedení diskusie. Bolo tam aj napísané kde a ako ma 

môže hocikto skontaktovať ale evidentne nepomohlo. 

Nemám síce FB ale keď sa mi niečo dostane do očí, nestíham sa len 

čudovať koľko nenávisti je v nás ľuďoch. Človek, ktorý má možnosť 

rozprávať, nie ako zvieratá a paradoxne niektorý z nás prestali 

komunikovať čo je veľká škoda. 

Na úplná záver by som chcel použiť vetu so spomenutej školskej 

inšpekcie ktorá má veľkú výpovednú hodnotu aj o spoločnosti ako 

celku lebo však vzdelanie je veľmi dôležité. 

„Na záver si dovoľujeme vysloviť presvedčenie, že ak si všetci 
uvedomíme, že máme nielen práva, ale aj povinnosti, aj proces 
vybavovania sťažností bude pre všetkých zainteresovaných menej 
nepríjemný. A možno sa dokonca dosiahne želaný stav, keď podanie 
sťažnosti bude nástrojom na odstránenie nedostatkov, a nie 
nástrojom na pomstu.“ 

Starosta obce Sklené Ing. Tibor Rišiaň 

 

 

 

 


